
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 28. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 515
Mener ministeren, at det er hensigtsmæssigt, at domstolene fortsat fratages ressourcer, 
når domstolenes sagsbehandlingstider er så lange, idet der henvises til at domstolene 
siden 2011 har skullet spare 1,2 procent hvert år i såkaldt omprioriteringsbidrag, og 
sagsbehandlingstiden i domsmandssager siden 2014 er steget med 34 procent - nævnin-
gesager med 20 procent, jf. artiklen ”Sagerne hober sig op i byretten”, fra Midtjyllands 
Avis den 10. maj 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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